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PROTOKÓŁ NR 50/2022 

z L Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju 

z dnia 9 listopada 2022 r. 

 

L Sesja Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju odbyła się w dniu 9 listopada 2022 r.  

o godz. 15.00 w sali narad Urzędu Miejskiego. W Sesji uczestniczyło 14 radnych, nieobecny 

Maślanka Łukasz. Sesję prowadził Adam Musialski – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

CZĘŚĆ I - WSTĘPNA 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad Sesji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Dokonał otwarcia obrad L Sesji Rady Miejskiej, która zwołana została na podstawie art. 20 

ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  (Dz. U. z 2022 roku poz. 

559) na wniosek Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. Poinformował, że na podstawie art. 20 ust. 

1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku, sesje Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju są transmi-

towane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udział w obradach 

oznacza akceptację przetwarzania danych osobowych w postaci utrwalenia swojego wizerun-

ku i głosu. Powiedział, że klauzula dotycząca przetwarzania danych osobowych znajduje się 

na drzwiach wejściowych do sali obrad. Zwrócił uwagę, że w związku z obowiązkiem tran-

skrypcji obrad Sesji nie ma możliwości wypowiadania się bez użycia mikrofonu, każda wy-

powiedź musi być kierowana bezpośrednio do mikrofonu i w danym momencie może wypo-

wiadać się tylko jedna osoba. Poprosił o niewłączanie się do wypowiedzi innych osób, po-

nieważ powoduje to zaburzenie czystości głosu, a co za tym idzie nierzetelną transkrypcję 

wypowiedzi. Powiedział, że Radni, pan Burmistrz oraz pani Skarbnik korzystają z mikrofo-

nów znajdujących się na stołach, natomiast pozostałe osoby prosi o podchodzenie do mówni-

cy. Przypomniał również o przepisach o ochronie danych osobowych i nieużywaniu nazwisk 

osób niebędących osobami publicznymi. Poprosił o stosowanie się do powyższych uwag. Po-

informował, że Naczelnik Urzędu Skarbowego w Nowym Sączu dokonał analizy oświadczeń 

majątkowych, stwierdzone nieprawidłowości zostały wskazane w piśmie, które wpłynęło do 

Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju w dniu 28 października 2022 roku. Poprosił zaintereso-

wane osoby o sprawdzenie w biurze Rady jakie ewentualne nieprawidłowości są zawarte  

w ich oświadczeniach majątkowych. Zarządził sprawdzenie kworum informując, że pani 

Szczepanik jeszcze nie bierze w nim udziału. W związku z błędnym wynikiem zarządził 

sprawdzenie obecności ponownie. Poinformował, że na Sesji obecnych jest 13 radnych  

i w związku z tym Rada może podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. Ślubowanie nowo wybranej Radnej Pani Bogumiły Szczepanik. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Przywitał panią Bogumiłę Szczepanik nowo wybraną Radną Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój 

w okręgu nr 1, która w dniu dzisiejszym złoży uroczyste ślubowanie. Poinformował, że zgod-

nie z art. 23a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, ślubowanie 

odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołany radny powstaje i wypowiada sło-

wo ślubuję, ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. Popro-

sił wszystkich o powstanie, odczytał treść aktu ślubowania: „Wierny konstytucji i prawu Rze-

czypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie  

i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i mieszkańców.” 
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Bogumiła Szczepanik – Radna  

Złożyła ślubowanie.  

 

Przewodniczący Rady wspólnie z Burmistrzem wręczyli pani Radnej zaświadczenie o wybo-

rze oraz okolicznościową wiązankę kwiatową.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zwrócił uwagę, że poprosił pana Przewodniczącego o głos i chciałby, aby wszyscy na chwilę 

wstali, ponieważ ma do zakomunikowania jedną informację. Powiedział, że w Nowym Sączu 

były niedawno obchody 104 rocznicy Odrodzenia Polski i w związku z tym pan Prezydent 

Rzeczypospolitej Polskiej wręczył odznaki Stulecia Niepodległości. Zwrócił uwagę, że z na-

szej gminy otrzymały je dwie osoby, pan Czesław Tomaszewski, pracownik gminy, który jest 

znany zgromadzonym oraz pani Radna Kazimiera Sikorska. Powiedział, że chciałby jej po-

gratulować i chociaż symbolicznie złożyć kwiaty. Poinformował, że pani Radna została uho-

norowana za lata świetlne pracy na rzecz samorządu, były też inne wspomnienia, ponieważ 

pani Kazimiera prowadziła i prowadzi nadal kasę, natomiast wszyscy dobrze wiedzą, że jest 

ona długoletnim, bardzo cenionym samorządowcem. Pogratulował pani Kazimierze informu-

jąc, że dołącza się do życzeń pana Prezydenta, które usłyszała. 

 

Przewodniczący Rady wspólnie z Burmistrzem wręczyli pani Radnej okolicznościową wią-

zankę kwiatową.  

 

Ad. 3. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił o naciśnięcie dowolnego przycisku na urządzeniach do głosowania oraz podniesienie 

ręki. Po sprawdzeniu obecności poinformował, że na Sesji obecnych jest 14 radnych  

i w związku z tym Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Poprosił o głos.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Zwrócił uwagę, że to już jest kolejna Sesja zwołana przez pana Burmistrza, więc jest prośba  

o dołączenie punktu wolne wnioski i interpelacje, z tego względu, że oni jako radni reprezen-

tują mieszkańców i są uwagi mieszkańców do dyrektorów poszczególnych jednostek, które 

chcieli by przekazać. Poprosił pana Burmistrza o dołączenie takiego punktu.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Poinformował, że po uzgodnieniu, które zawarli na Komisji prosi o zdjęcie z porządku obrad 

uchwał 9, 10, 11, 13, 14, 15 związanych z nieruchomościami. Powiedział, że punkt 12 doty-

czy Zakładu Leśno-Drzewnego, a pozostałe zostały zdjęte. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy pan Burmistrz akceptuje wniosek pana Radnego Lisa.  
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Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że nie akceptuje, ponieważ ustalili to już wcześniej.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Powiedział, że są uwagi mieszkańców do dyrektorów poszczególnych jednostek, więc to na-

wet nie dotyczy pana Burmistrza. Stwierdził, że jeżeli już tutaj są, to dlaczego nie mogą tego 

po prostu przekazać. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że na Komisji omówiono tematy i wszystko było przedstawione i wyjaśnione. 

 

Mariusz Lis – Radny   

Stwierdził, że nie było wszystko wyjaśnione. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zaproponował łączne poddanie pod głosowanie wniosków pana Burmistrza.  

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Zwróciła uwagę, że wprowadziła każdy punkt po kolei i zapytała, czy pan Przewodniczący 

zarządza łączne głosowanie.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że tak. Poddał pod głosowanie wniosek pana Burmistrza o zdjęcie z porządku 

obrad punktów 9, 10, 11, 13, 14, 15.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego głosowania sta-

nowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

CZĘŚĆ II – PODJĘCIE UCHWAŁ 

 

Ad. 1. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie i zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2022. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/415/2022 – przyjęto, 11 – za, 1 – przeciw, 2 – wstrzymujące się (pro-

tokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Piwniczna-Zdrój. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/416/2022 – przyjęto, 12 – za, 2 – wstrzymujące się (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
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Ad. 3. Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/417/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych pomnika przyrody.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/418/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój, Jednostka struktu-

ralna „A.II” - ZAWODZIE.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/419/2022 – przyjęto, 7 – za, 1 – przeciw, 6 – wstrzymujących się (pro-

tokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój, Jednostka struktu-

ralna „A.III” – HANUSZÓW-ZAGRODY.  

 

Bronisław Rusiniak – Radny  

Powiedział, że ubolewa nad faktem, że już 4 lata pan Burmistrz rządzi gminą i zawsze był 

dobrej myśli o nim, jednak przez te 4 lata nie było ani jednej zmiany w planie przestrzennym 

dla Łomniczan, a tyle wniosków jest złożonych. Stwierdził, że można kogoś nie lubić, można 

kogoś nie szanować, ale nie wolno nienawidzić. Powiedział, że Łomnica jest to naród prawy, 

prawego serca i wielkiego ducha. Poprosił pana Burmistrza, aby w końcu przystąpił i zrobił 

chociaż dziesięć tych zmian, żeby ludzie się budowali i cieszyli.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/420/2022 – przyjęto, 7 – za, 2 – przeciw, 5 – wstrzymujących się (pro-

tokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój do Stowarzy-

szenia Lokalna Grupa Działania „Brama Beskidu”.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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UCHWAŁA NR L/421/2022 – przyjęto, 13 – za, 1 – wstrzymujący się (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie sprzedaży działki – działka nr 3633/4. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/422/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie dzierżawy nieruchomości. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/423/2022 – przyjęto, 12 – za, 2 - nieoddane (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Mariusz Lis – Radny  

Zwrócił uwagę, że już któryś raz jest taka sytuacja, że głosowanie, które się odbywa jest zro-

bione w sposób nieprawidłowy. Stwierdził, że pan Przewodniczący powinien znać statut  

i wiedzieć, że podstawą głosowania radnego jest podniesienie ręki. Powiedział, że pan Prze-

wodniczący w ogóle nie zwraca uwagi na to, czy ktoś podnosi rękę, czy nie, a dopiero elek-

troniczne głosowanie jest jako druga forma i tak jest to zapisane. Zaproponował, aby spraw-

dzać, kto podnosi rękę, a kto nie. Powiedział, że było absolutorium dla Burmistrza i również 

było niewłaściwie zrobione głosowanie, teraz jest opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

więc dlatego prosi, aby pan Przewodniczący sprawdzał, czy ktoś podnosi rękę, czy nie.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady   

Powiedział, że pan Radny manipuluje, ale nie będzie tego komentował. Poinformował, że nie 

ma orzeczenia Regionalnej Izby Obrachunkowej, decyzja poszła do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego do rozstrzygnięcia, ale nie ma rozstrzygnięcia, więc dlaczego pan Radny 

mówi, że została wydana decyzja. Zwrócił uwagę, że ustawa nie wymaga tego, żeby podnosić 

rękę, ale w statucie jest niestety taki zapis. Stwierdził, że radni są dorosłymi osobami i on nie 

będzie za każdym razem śledził, czy ktoś podnosi rękę czy nie, ponieważ to nie jest przed-

szkole. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia „Kominki i Piece”.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

UCHWAŁA NR L/424/2022 – przyjęto, 9 – za, 1 – przeciw, 4 – wstrzymujące się (proto-

kół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Wsi Młodów.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Poprosił o powtórne wyświetlenie poprzedniego głosowania.  
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Wyniki głosowania zostały wyświetlone.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Podziękował.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

UCHWAŁA NR L/425/2022 – przyjęto, 12 – za, 1 – przeciw, 1 – wstrzymujący się (pro-

tokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. Po przeprowadzeniu głosowania zapytał radcę 

prawnego, czy dobrze rozumie, że uchwała nie została rozstrzygnięta. 

 

Mirosław Florczyk – radca prawny UM 

Powiedział, że w zwykłym głosowaniu musi być większa liczba głosów za, niż przeciw, pyta-

jąc jaki wynik jest obecnie.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Podał wynik.  

 

Mirosław Florczyk – radca prawny UM  

Zapytał, czy 5 jest wstrzymujących.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że 5 jest za i 5 przeciw. Zapytał, czy głosy wstrzymujące nie mają znaczenia.  

 

Mirosław Florczyk – radca prawny UM  

Powiedział, że nie ma ani większości głosów przeciw, ani większości za, więc ani nie ma 

podjęcia uchwały pozytywnej ani negatywnej. Zwrócił uwagę, że dobrze, iż pani Magda mu 

to pokazała, ponieważ w przypadku skarg jest osobny tryb z § 96 i nieprzyjęcie przez Radę 

uchwały o treści zaproponowanej przez Komisję oznacza przyjęcie stanowiska przeciwnego. 

Powiedział, że odrębnie niż w przypadku innych uchwał, w przypadku skarg zapada uchwała 

o treści negatywnej.  

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Zapytała, czy dobrze rozumie, że skarga została uznana za bezzasadną. 

 

Mirosław Florczyk – radca prawny UM 

Potwierdził, że skarga została uznana za bezzasadną. 

 

Uchwała nie została przyjęta, 5 – za, 5 – przeciw, 4 – wstrzymujące się (protokół  

z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

 



7 
 

Ad. 13. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie utworzenia Młodzieżo-

wej Rady Gminy.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Zwróciła uwagę, że część z radnych na pewno zagłosowała za wcześnie, ponieważ w tej 

chwili nie ma zarejestrowanego żadnego głosu. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy ma powtórzyć głosowanie.  

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Powiedziała, że zatrzyma. Zwróciła uwagę, że nie wie, czy to wina systemu, ale żaden głos 

nie został zarejestrowany. Powiedziała, że niezależnie od tego, co powie pan Przewodniczący, 

należy głosować wtedy, kiedy na ekranie pojawi się komunikat, że trwa głosowanie.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Uchwała nie została przyjęta, 4 – za, 7 – przeciw, 3 – wstrzymujące się (protokół  

z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Mirosław Florczyk – radca prawny UM 

Zwrócił uwagę, że to jest podobna sytuacja, jak w przypadku skargi, ponieważ § 96 dotyczy 

trybu rozpatrywania skarg, wniosków i petycji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że tutaj jest 7 głosów przeciw.  

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie przywrócenia i dofinan-

sowania połączeń autobusowych na trasie Piwniczna-Zdrój – Kokuszka. 

 

Lech Maślanka – Wiceprzewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że wtedy rozmawiali o Kokuszce i Wierchomli i zapytał, czy coś się zmieniło 

w tym temacie, czy to jest tylko sama Kokuszka i Zubrzyk. Powiedział, że były trzy wioski,  

a obradują nad samą Kokuszką, czy to jest podciągnięte pod jedno.  

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Powiedziała, że petycja była tylko z Kokuszki.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zwróciła uwagę, że ona też ma sprawę.   

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy pan Burmistrz to wyjaśni. 
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Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że petycja była w sprawie Kokuszki, temat jest procedowany od nowego roku  

z nowym rozkładem.  

 

Lech Maślanka – Wiceprzewodniczący Rady  

Zapytał, czy będzie Kokuszka, czy Wierchomla też. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że będą trzy punkty, a petycja dotyczyła jednego miejsca, nałożyły się różne 

sprawy, pan Radny o co innego pyta, a co innego jest w petycji. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Poprosiła o głos.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zapytała, czy gmina wystąpiła o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że oczywiście. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zapytała, czy gmina dostała już odpowiedź.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że jeszcze nie, bo to się proceduje z końcem roku.  

 

Wiesław Keklak – Radny  

Zwrócił uwagę, że jeśli chodzi o poprzednie głosowania podejrzewa, że nie wszyscy zrozu-

mieli dokładnie. Stwierdził, że nie jest tak mądry, tylko w niektórych uczestniczył i może 

trzeba wyjaśnienia niektórych rzeczy. Powiedział, że jeśli chodzi o utworzenie rady młodzie-

żowej, ktoś z Polski narzuca im to, a tu nie ma zainteresowania i dlatego Komisja wcześniej 

już tak zadecydowała, ale niektórzy nie wiedzieli jak głosować. Stwierdził, że nie są przeciw 

młodzieży piwniczańskiej, ale nikt nie jest chętny. Zwrócił uwagę, że co do petycji, od wielu 

lat są problemy z busami, które teraz się nasiliły i Wierchomla i Kokuszka się o to zwracała, 

były mediacje ze strony gminy, on też osobiście jako Sołtys mediował z właścicielami  

i w końcu doprowadzili do tego, że został zwiększony ruch busów na terenie gminy, tam 

gdzie zabiegali, ale w międzyczasie czy w trakcie Kokuszka złożyła petycję, czyli skarżyła się 

na gminę i na Burmistrza i to jest co innego. Powiedział, że niektórzy chcą zagłosować, że 

petycja jest słuszna, bo Burmistrz przedtem tego nie załatwił, a teraz załatwił i ciekawe jak 

zagłosują jak będzie wniesienie pieniędzy do tego udziału własnego, a potem zagłosują praw-

dopodobnie przeciwko. Stwierdził, że nie wie, czy radni go zrozumieli, ale tak to wygląda. 

Powiedział, że zostało to zrealizowane, może za późno, ale zostało zrealizowane, Wierchom-

la, czyli Rada Sołecka i Sołtys negocjowali i udało się to przywrócić. Powiedział, że udało się 

oczywiście dzięki Burmistrzowi i znalezieniu takich pieniędzy, ale trzeba jeszcze przegłoso-

wać pieniądze i Rada musi wyrazić zgodę.  
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Jan Toczek – Radny  

Powiedział, że nawiązując do wypowiedzi pana Radnego Keklaka zwrócił uwagę na to odno-

śnie petycji utworzenia młodzieżowej rady, ponieważ radni zagłosowali przeciwko, ale nie 

wie, czy przeczytali punkt 1, gdzie petycja, która wpłynęła w dniu 1 sierpnia 2022 roku  

w przedmiocie utworzenia młodzieżowej rady gminy, uznaje się petycję za niezasługującą na 

uwzględnienie. Zwrócił uwagę, że radni zagłosowali i odrzucili uchwałę, czyli ta petycja jest 

pozytywnie uwzględniona i pan Burmistrz musi do tego ustosunkować. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady 

Przypomniał, że kilka miesięcy wcześniej głosowali podobną i wtedy była jednogłośnie nega-

tywna. 

 

Jan Toczek – Radny  

Powiedział, że pan Radny Keklak słusznie zwrócił uwagę, że ktoś z zewnątrz kraju coś tutaj 

narzuca, ale nie wie, czy radni to odczytali prawidłowo. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/426/2022 – przyjęto, 10 – za, 4 – przeciw (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Lech Maślanka – Wiceprzewodniczący Rady 

Stwierdził, że chyba radni nie zrozumieli tego znowu, bo ta petycja była o przywrócenie  

i zapytał, czy głosowali za tym, żeby przywrócić te połączenia.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że nie.  

 

Lech Maślanka – wiceprzewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że muszą to wyjaśnić. Powiedział, że głosowali za przywróceniem.  

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Powiedziała, że Rada rozpatrując petycję wydaje pewną opinię na jakiś temat i to nie jest za-

łatwienie sprawy połączeń. Zwróciła uwagę, że Rada opiniuje to, o co mieszkańcy wnoszą 

czy coś co skarżą, a załatwienie kwestii połączeń to temat odrębny i to należy do kompetencji 

Burmistrza. 

 

Ad. 15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że chciałby jeszcze usłyszeć oficjalnie stanowisko pani Szczepanik, ponieważ 

wyraziła ona wstępnie zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. Zapytał, czy podtrzymuje ona 

swoje stanowisko.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Poinformowała, że podtrzymuje. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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UCHWAŁA NR L/427/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że na pracę w Komisji Finansów i Gospodarki wstępnie wyraziła zgodę pani 

Radna Bogumiła Szczepanik. Zapytał, czy to podtrzymuje. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Poinformowała, że podtrzymuje. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że z Komisji Uzdrowiskowej zrezygnował pan Piotr Ściegienny. Zapytał, czy 

podtrzymuje on to stanowisko. 

 

Piotr Ściegienny – Radny  

Poinformował, że podtrzymuje.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że pozostałe komisje nie ulegają zmianie. 

 

Lech Maślanka – Wiceprzewodniczący Rady  

Poprosił o wypisanie go z Komisji Finansów i Gospodarki oraz Komisji Uzdrowiskowej.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił o oficjalne stanowisko, czy pan Lech Maślanka rezygnuje z pracy w Komisji Finan-

sów i Gospodarki.  

 

Lech Maślanka – Wiceprzewodniczący Rady  

Potwierdził, że rezygnuje.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy pan Radny rezygnuje z Komisji Uzdrowiskowej.  

 

Lech Maślanka – Wiceprzewodniczący Rady  

Potwierdził, że rezygnuje.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Odczytał składy stałych Komisji Rady po zmianach. Zapytał radcę prawnego, czy w tym 

momencie powinien się odbyć wybór na Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki.  

 

Mirosław Florczyk – radca prawny UM 

Powiedział, że najlepiej zrobić przerwę po to, żeby już zatwierdzić skład z przewodniczącym. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Ogłosił pięć minut przerwy, celem dokonania wyboru Przewodniczącego Komisji Finansów 

Gospodarki.  
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PO PRZERWIE 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, kto w imieniu Komisji ogłosi werdykt.  

 

Wiesław Keklak – Radny  

Poinformował, że pani Bogumiła Szczepanik wyraziła zgodę i wszyscy ją poparli.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że Przewodniczącą Komisji Finansów i Gospodarki została pani Radna Bo-

gumiła Szczepanik. Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/428/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy ktoś chce dołączyć do Komisji Statutowej. 

 

Nie było chętnych.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że w związku z tym, iż ta Komisja nie ma Przewodniczącego, proponuje, aby 

jej członkowie udali się na naradę celem dokonania wyboru. 

 

Magdalena Nieć – inspektor UM 

Powiedziała, że nie wie, czy jest sens w ogóle wybierać, ponieważ pan Piotr jest Przewodni-

czącym Komisji Rewizyjnej, więc nie może być, pani Bogumiła jest Przewodniczącą Komisji 

Finansowej, więc również nie może być, pan Musialski jest Przewodniczącym Rady, więc 

zostaje tylko Pan Lewicki. Zapytała radcę prawnego, czy ma rację.  

 

Mirosław Florczyk – radca prawny UM 

Potwierdził, że tak.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Odczytał skład Komisji Statutowej. Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR L/429/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

CZĘŚĆ III - KOŃCOWA 

 

Ad. 1. Zakończenie obrad sesji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że na następnej Sesji, jeśli nie wydarzy się coś poza jakimiś rzeczami nieprzewi-

dywalnymi, wróci część tych punktów, które zostały zdjęte na dzisiejszej Sesji, są już przygo-

towane  nowe uchwały m.in. podatki. Oddał głos pani Dyrektor MGOK.  
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Justyna Deryng – p.o. Dyrektor MGOK 

Przywitała wszystkich zgromadzonych z drugiej strony. Zwróciła uwagę, że tak jak powie-

dział pan Przewodniczący 11 listopada chciała zgromadzonych zaprosić od godziny 16.30 na 

obchody 11 listopada. Powiedziała, że chciała się również zwrócić z prośbą do zgromadzo-

nych, ponieważ uruchomili ponownie izbę pamięci przy informacji i jak się okazało ostatnie 

pomieszczenie można urządzić w stylu bardziej regionalnym. Zwrócił uwagę, że jeżeli zgro-

madzeni wiedzą, że są jakieś elementy wyposażenia domów lub chałup, które mogłyby zostać 

przekazane, to będą bardzo wdzięczne za taką pomoc. Powiedziała, że dwa dni temu pani 

Barbara Paluchowa poinformowała ją, że nie zamierza już dalej pełnić funkcji redaktora gaze-

ty i w związku z tym dokończy jeszcze te numery, co do których jest związana umową  

z MGOK. Zwróciła uwagę, że już zaczynają się rozglądać za nowym redaktorem i jeśli cho-

dzi o wybór ostateczny, kto będzie miał podpisaną umowę i dlaczego będzie najlepszym kan-

dydatem, radni będą informowani. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że jeszcze jutro jest organizowana impreza w Młodowie, wysłane zostały do 

radnych e-maile z zaproszeniami. Stwierdził, że wypadałoby, żeby jakaś delegacja z radnych 

była na tej uroczystości.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Zwrócił uwagę, że skoro inne osoby występują poza regulaminem to on też poprosił o głos  

i dziękuję za jego udzielenie. Zwracając się do pana Burmistrza zapytał, czy nie trzeba było 

po prostu dołączyć punktu i każdy powiedział by parę słów. Zwracając się do pana Dyrektora 

OPS-u powiedział, że chciał przekazać informację i prośbę od mieszkańców. Zapytał, czy 

dodatki węglowe są rozpatrywane dopiero od godziny ósmej. Powiedział, że jest prośba o to, 

aby można było to robić wcześniej, czyli jak jest otwarcie o 7.30, aby te osoby mogły wcze-

śniej przyjść i załatwić taką sprawę z tego względu, że każdy spieszy się do pracy i była nie-

jedna sytuacja, że przed ósmą te osoby nie za bardzo mogły być obsługiwane, bo było powie-

dział, że dopiero od ósmej. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zwracając się do pana Dyrektora MZGKiM powiedział, że chciałby mu podziękować w imie-

niu mieszkańców ulicy Szczawnickiej, którzy mieli braki wody i wielokrotnie MZGKiM ich 

wspierał. Zwrócił uwagę, że bardzo chwalili oni pracowników MZGKiM, którzy w bardzo 

rzeczowy sposób nie mając możliwości wypompowania wody na pewną odległość, pojechali  

i przywieźli motopompę z Łomnicy. Stwierdził, że podejrzewa, iż był to pracownik MZGKiM 

z Łomnicy i było to bardzo fachowo. Zwrócił uwagę, że na pewnym etapie mieli problemy  

z wężami i z pompą, więc podejrzewa, że to Sołtys Łomnicy we własnej osobie, razem z Dy-

rektorem pompowali tę wodę. Powiedział, że mieszkańcy serdecznie dziękują, że w tym trud-

nym okresie czasu zostali pozytywnie wsparci. Zwracając się do zgłaszającej się pani Radnej 

Bogumiły Szczepanik powiedział, że będzie mogła się wypowiedzieć następnym razem.  

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Zwróciła uwagę, że właśnie przed tym następnym razem chce prosić uprzejmie o to, żeby 

wrócił poprzedni stan ułożenia sali. Poprosiła, aby zwrócić uwagę jak dyrektorzy, czasem 

także mieszkańcy, którzy zaczną przychodzić na Sesję wcześniej czy później, dokumenty 

trzymają na drugim stołku, a jeśli jest pełno to tam się nie da ani wejść, ani wyjść. Stwierdzi-

ła, że może jednak ten układ, który był, czyli były 4 rzędy mógłby wrócić, chyba, że będą 

tańczyć.   
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Maria Adamuszek – Radna  

Zwróciła uwagę, że niektórzy radni powiatu prosili ją, aby zapytać oficjalnie na Sesji, dlacze-

go niektórzy z nich nie są od dłuższego czasu zapraszani Sesję. Powiedziała, że pyta pana 

Burmistrza, bo niektórzy radni prosili ją, żeby o to zapytać. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że nie chciałby mówić, że Przewodniczący zaprasza na Sesję, bo Sesję organizuje 

Przewodniczący za wyjątkiem tej jednej, która jest techniczna, ponadto żaden radny nie ma 

zamkniętych drzwi. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że na następnej Sesji na pewno będą. 

 

Bogumiła Szczepanik – Radna  

Stwierdziła, że tym bardziej powinny być miejsca dla radnych powiatowych.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapewnił, że zastanowią się nad tym. Zakończył obrady.  

 

Na tym zakończono obrady L Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

 

 

 

 

Protokołowała 

Magdalena Nieć  

 

 


